
 

 

 

 

 

 

Commissie 2 ‘Tienen werkt’:  

lokale economie en interne organisatie 

 

verslag van 11-12-2023 van 19 u - 19u50 

verslaggever Lucia Dewolfs 

voorzitter Lucia Dewolfs 

agenda agendapunten mbt GR van schepen Poffé en schepen Huts 

aanwezig Eddy Poffé, Rudi Hendrickx, Lucia Dewolfs, Bart Maes, Daniel Vanluyten, John Vankeijenberg,, Joël 

Dereze, Nele Daenen, Kris Franssens, Christophe Hendrickx, Ketty Vanherle, Christianne Devadder, 

Jean Defau, Gijsbrecht Huts, Nicky Martens, Christophe Hendrickx 

  

verontschuldigd  : Ketty Vanherle  

 

 

1. Goedkeuring verslag 27 november 2023 

 

Aanwezigheidslijst wordt door de aanwezigen ondertekend. 

 

Verslagen  27/11/23 wordt goedgekeurd 

2. Agendapunten GR  

 

Schepen Poffé :  

 

Newton : plan ism dienst  mobiliteit mbt signalisatie parkings  uitgewerkt 

Voorlopig in oranje borden 

Voorlopig geen signalisatie (met tijdelijke oranje borden) van op de ring 

John : het zijn ‘kleine’ borden ipv grote oranje 

Waarom komt newton als comm. mee naar buiten?  

Het werk werd uitgevoerd door dienst mobiliteit , maar de info werd aangegeven door newton 

In beheerscomité :  apcoa – stad : aanduiding ingang parking zou moeten uitgevoerd worden en aangeduid  

wie dat op zich zal nemen ( ingang nu niet duidelijk voor gebruikers  geeft indruk prive parking te  

              zijn) 

              Werkt alles er nu ? 

              Samenstelling comité : Ingrid Goyens, Ans Aerts,  Patricia Willems, Katrien Partyka, CBS, Bram 

Delvaux 

 

Vraag raadslid Joel; karnavalstoet – zou andere route dan voorheen nemen – op torsinplaats moet 

uitgeweken worden naar rechts ( goed uitleggen) – schepen bergé ( zoniet muur apotheek bulteel ) 

 

Schepen Huts 

1.Huwelijken buiten-(in open lucht) niet in de raadszaal 

Huwelijken in het stadspark voor de serre – stockage in de kelder van de kronacker 

1 ste w.e. van elke maand (vrij/za) zal altijd buiten zijn – eerste keer juni/juli/aug:/sept 

Mogelijkheid om uit te breiden 

Op één bepaalde dag zal maar 1 soort locatie mogelijk zijn  

               (voorlopig enkel raadszaal en stadpark) – snelle schakeling mogelijk, vb igv slecht weer 

 

V E R S L A G 



 

 

 

In de toekomst mschn mogelijkheid ook in Viandra 

Mschn later ook in paterskerk – voorlopig echter nog niet (grond is eigendom van de stad) 

Nadeel niet dichtbij stadhuis-geen opslagruimte 

 

Digitalisering (extern pakket werd aangekocht) begraafplaats is recent opgestart,  

               maar alle fiches moeten nog ingebracht worden 

 

Vraag raadslid Thomas : Quid procedure bij vervanging bij langdurige afwezigheid van personeel 

Afhankelijk van urgentie, duur afwezigheid, dienst bestaand uit vb slechts x-man, functie 

 

Ter info : Deskundige handelsbeleving zou in dienst treden op 01/03/24 

 

 

3. Variapunten 

 

Volgende commissie op maandag 22 januari 2024. 

 

 

 

Voorzitter en Verslaggever 

Lucia Dewolfs 


